



SUBJECT: MSC NOTICE- UPDATED IMPORT LOCAL REQUIREMENT - MAJUNGA + DIEGO SUAREZ, MADAGASCAR

DATE: 10 OCT, 2019

Dear Customers,

尊敬的客户,

According to ILR on MADAGASCAR, pls note

据目的港马达加斯加港口要求, 我司将重申如下

1) " Pls kindly take note that it is Merchant / booking party's responsibility to provide CTN nos. For cargoes loaded without CTN nos could face additional scrutiny / cargo clearing operation when it arrives in MADAGASCAR. MSC is not liable for any **delays**, liabilities and extra costs incur at MADAGASCAR caused by Merchant / booking party who are unable to provide CTN nos. For more information, please visit website : www.bscomg.sgs.com "

请注意: 客人/订舱方有责任提供CTN号码, 货物在到达马达加斯加时, 如未提供CTN号码, 可能将面临额外的检验或者货物清关操作。我司不承担因此而在目的港产生的任何延误、责任及额外费用。

更多信息, 请查询网站:www.bscomg.sgs.com

2) From November,01st 2019, The Notice of Arrival (NOA) will only be sent by email, therefore from now on, a valid Cnee & Nfy's email address is mandatory and highly requested by client who fails to comply this instruction is fully Responsible of any issues later.

自2019年11月1日起, 到货通知仅通过邮件方式发送, 因此有效的收货人及通知方邮件地址需在递交SI时强制提供, 否则一切责任风险请自行承担

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited